
Zpráva poradce chovu za rok 2012 
  
Chtěla bych vás informovat o chovu pointrů v roce 2012. 
  
V úvodu musím s radostí konstatovat, že i v loňském roce bylo pointry vidět na nejrůznějších  kynologických 
akcích s výbornými výsledky. A nejvýraznějším úspěchem bylo 3. místo na Memoriálu Karla Podhájského, na 
kterém se umístila fena pointra Chesi z Mešínské hájovny vedená panem Bc. Radimem Dudou. K tomuto 
krásnému úspěchu gratuluji. 
 
Co se týká chovu, ke konci loňského roku jsem evidovala  30 chovných psů a 48 fen. Z tohoto počtu ale bude 
v průběhu tohoto roku 8 fen vyřazeno z důvodu dovršení 9 let.  Nově byli uchovněni 3 psi a 6 fen. Kartotéka 
chovných jedinců na internetu je v průběhu celého roku průběžně aktualizována. 
 
Za loňský rok jsem vystavila 10 doporučení ke krytí, z toho 3 feny nezabřezly a další 2 krytí byla náhradní. Do 
konce roku bylo vrženo 8 vrhů štěňat – narodilo se 54 štěňat, 29 psů a 25 fen. V současné době jsou další tři 
feny nakryty. Zbarvení narozených štěňat bylo poměrně vyrovnané – 21 bylo černobílých, 15  žlutobílých 3 
hnědobílá, 9 žemlových, 4 černá a 2 hnědá. 
 
A ještě bych ráda uvedla velmi příjemnou statistiku rentgenů kyčelních kloubů, kdy ze 17 posouzených 
jedinců, jejichž vyhodnocení jsem obdržel přímo od MVDr. Vomáčky, měli výsledek jiný než 0/0 pouze 3 
jedinci. A to jeden 1/1 a dva 2/2. Tedy žádný výsledek nebyl vylučující z chovu. 
 
Závěrem mi dovolte popřát všem chovatelům i majitelům nejen pointrů, ale i ostatních našich plemen mnoho 
úspěchu v nadcházející sezóně jak na výstavách, tak i nejrůznějších pracovních zkouškách. 
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